

Circular

تعميم

Reference : CEDGR-125	مرجع رقم : CEDGR-125
To : All Business Units	إلى : جميع المطورين
Subject : Trakhees' Initiative for Advertisement Fee Reduction - Extended until end of 2021.	الموضوع : مبادرة تراخيص لخفض رسوم الإعلان - تمديد المبادرة حتى نهاية ديسمبر 2021.
Date : 18 April 2021	تاريخ : 18 April 2021
Referring to circular reference number CEDGR-109, issued on 25 November 2020, wherein 'Ports, Customs, and Free Zone Corporation – Planning and Development Department (Trakhees) – Civil Engineering Division' had announced its economic incentive initiative within the Specialized Developed Zones and Free Zones, for a 50% fee reduction on advertisement NOC charges for a period of 6 (six) months , starting from November 2020 until 30 April 2021.	بالإشارة الى التعميم مرجع رقم CEDGR-109 الصادر بتاريخ 25 نوفمبر 2020 الذي ينص على أن 'مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة - دائرة التخطيط والتطوير (تراخيص) - إدارة الهندسة المدنية' أطلقت 'مبادرة تحفيزية اقتصادية تتمثل في تخفيض رسوم شهادات عدم الممانعة التخطيطية لجميع أنواع الإعلانات في مناطق التطوير الخاصة والمناطق الحرة بنسبة وقدرها 50% على أن تكون مدة تطبيق المبادرة 6 أشهر ابتداءً من نوفمبر 2020 إلى 30 أبريل 2021.
We are pleased to inform you that the above initiative will be extended until the end of December 2021.	يسرنا اعلامكم بأنه سيتم تمديد العمل بالمبادرة المذكورة اعلاه حتى نهاية ديسمبر 2021.
We take this opportunity to assert our continuous efforts in providing the highest level of services and look forward to your effective cooperation.	كما نؤكد سعينا المتواصل لتقديم أعلى مستوى من الخدمات نتطلع إلى تعاونكم البناء.

Eng. Muneera Hussain M. Rasheed

Director – Civil Engineering Department

Department of Planning and Development - Trakhees

م. منيرة حسين رشيد

مدير إدارة الهندسة المدنية

دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص